

With the trust and praise from clients being the best benchmark for the comprehensive practice quality of lawyers, ALB Client Choice 2017 is proud to present a list of top 20 lawyers from mainland China who are the most sought after in a number of practice areas. Their superb professional skills, quality and efficient services, and rigorous legal professional qualities have won them clients' recognition, while client satisfaction, in turn, constantly propels lawyers to continuously improve the quality of their services.

ALB Client Choice 2017 survey was conducted by online questionnaires. Hundreds of responses have been collected, with invited respondents including in-house counsels, managers or third-party business consultants. Nominated lawyers may specialize in any practice area or be of any nationality, but need to be based in Mainland China.

ALB aims to let the voices of clients be heard through this survey, and showcase the most popular elite lawyers.

客户的信任和好评是评价律师综合执业水平的最佳标尺,ALB 2017年客户首选律师榜单评选出20位来自中国大陆多个执业领 域中最受客户欢迎的顶尖律师。他们精湛的专业技能、优质高效的服务、严谨的法律职业素养赢得了客户的认可,同时,客户 的满意度也是律师不断提升服务质量的不竭动力。

ALB 2017年客户首选律师调查问卷通过在线调查进行并收集到数百份调查结果,邀请参与调查的人士是公司法务人员、管理人 员或第三方商业顾问。被提名的律师可以是任何业务领域或国籍,但必须常驻中国大陆工作。

ALB旨在通过此调查传达来自客户的声音,呈现最受客户青睐的一流律师。

Winners are listed below in alphabetical order by their last names. 以下获奖名单按姓氏字母顺序。

WINNER 获奖律师	FIRM 律 所
James Chen 陈健斌	Zhuo Xin Law Firm 广东卓信律师事务所
Stanley Chen 陈兆乾	Fangda Partners 方达律师事务所
Anwei Dai 戴安微	Sunshine Law Firm 阳光时代律师事务所
Ken Dai 戴健民	Dentons 大成律师事务所
Gang Fu 傅钢	Co-effort Law Firm 协力律师事务所
Charles Guan 管建军	Grandall Law Firm 国浩律师事务所
Meph Gui 桂佳	Global Law Office 环球律师事务所
Warren Hua 华晓军	JunHe LLP 君合律师事务所
Hong Ni 倪弘	Tahota Law Firm 泰和泰律师事务所
Jihong Wang 王霁虹	Zhong Lun Law Firm 中伦律师事务所
Katherine Wang 王凯玲	Ropes & Gray LLP 瑞格律师事务所
Annie Wu 邬国华	Jincheng Tongda & Neal 金诚同达律师事务所
Jian Wu 武坚	Zhonglun W&D Law Firm 中伦文德律师事务所
Kefeng Yao 姚克枫	Beijing DHH Law Firm 北京徳和衡律师事务所
Yang You 尤杨	King & Wood Mallesons 金杜律师事务所
Libin Zhang 张利宾	Broad & Bright 世泽律师事务所
Michael Zhang 张小艺	Sheppard, Mullin, Richter & Hampton LLP 美国盛智律师事务所
Steve Zhao 赵昱东	Zhong Lun Law Firm 中伦律师事务所
Yu Zheng 郑宇	JunHe LLP 君合律师事务所
Neo Zou 邹文龙	AllBright Law Offices 锦天城律师事务所

JAMES CHEN

Firm: Zhuo Xin Law Firm

Practice areas: Corporate law, outbound investment, foreign-related litigation and arbitration

What clients say:

An in-house counsel who has worked with James Chen praised him for "being extremely good at providing professional legal advice to clients in their business activities and corporate operations, gaining deep trust from clients."

Director and senior partner of Zhuo Xin Law Firm, Chen has been practicing law for more than 20 years, and has studied and worked in the UK, the US and Spain. He has practiced with a number of large firms, providing legal services for a wide range of foreign investment activities, and is currently legal advisor to many well-known foreigninvested enterprises. Chen has participated in numerous large

cross-border liquidation and reorganization projects, boasts extensive experience in capital markets practices, and has also represented many high-profile foreign companies and institutions in foreign-related litigation and arbitration cases in China.

> Chen's practice areas include corporate law, foreign direct investment ("FDI"), outbound investment, capital markets, foreign-related reorganization, bankruptcy and liquidation, international trade, merger and acquisition ("M&A"), foreignrelated litigation and arbitration, etc.

陈健斌

律师事务所:广东卓信律师事务所

执业领域:公司法律业务、海外投资、涉外 诉讼及仲裁

客户选择的理由:

一位曾与陈健斌律师合作过的法律顾问评价 他"非常擅长为客户在商业活动和公司营运方 面提供专业法律意见,深得我方信任"。

陈健斌律师是广东卓信律师事务所的主任 和高级合伙人, 至今已执业超过20年, 并有在 英国、美国及西班牙留学及工作的经历。他 曾先后执业于多家大型的律师事务所,为众 多外商投资活动提供法律服务,目前担任众 多知名外商投资企业的法律顾问。陈律师参 与过众多大型的跨境清盘和重组项目,在资 本市场方面具有丰富经验,亦曾代理了众多 知名外国企业及机构在国内的涉外诉讼及仲 裁案件。

陈健斌律师的执业范围包括公司法律业 务、外商直接投资、海外投资、资本市场、 涉外重组、破产及清算、国际贸易法、并 购、涉外诉讼及仲裁等。



STANLEY CHEN

Firm: Fangda Partners

Practice areas: Banking and debt financing

What clients sav:

According to the legal counsel of a well-known enterprise, Stanley Chen "has a deep understanding of China's banking and financial markets, and is able to provide very professional and useful advice and solutions based on the root causes of problems".

> A partner with Fangda Partners, Chen has accumulated rich experience in banking and debt financing practices since embarking on his legal career, and is particularly well-versed in the design and execution of complex transaction structures such as project financing, trade financing, financing for cross-border M&As and financing for privatization. Chen also advises a number of reputable banks and financial institutions both at home and abroad in relation to their daily operations.

陈兆彭

律师事务所:方达律师事务所 执业领域:银行及债务融资业务

客户选择的理由:

一位知名企业的法律顾问认为陈兆乾律师"对中 国银行业和金融市场有深入了解,能够基于问题 的根本原因提供非常专业和有用的建议和解决方 案"。

陈兆乾律师是方达律师事务所合伙人。自执 业以来, 陈兆乾律师在银行及债务融资领域积累 了丰富的经验,尤其擅长项目融资、贸易融资、 跨境并购融资、私有化融资等复杂交易架构的设 计和执行。陈兆乾律师同时也为多家国内外知名 银行及金融机构提供与日常业务相关的法律咨询 服务。

ANWEI DAI

Firm: Sunshine Law Firm

Practice areas: Outbound investment of electricity and energy industries, international project contracting and project financing

What clients say:

Most clients commend Anwei Dai for being "professional, efficient and dedicated."

A partner of Sunshine Law Firm and head of the international practice team in its Hangzhou office, Dai has extensive experience in cross-border transactions in electricity and energy industries, focusing on legal services for outbound investment, project contracting and financing projects in this field. He has made dozens of trips to many places in Asia, Africa, Europe and Latin America, especially countries along the "One Belt, One Road" route, to represent clients in negotiations of key project agreements, helping them secure transactions worth billions of dollars. An expert in the transaction arrangements and legal documents of electricity and energy projects, Dai has provided legal services for projects by acting for investors, banks, insurance institutions, contractors and suppliers. In addition, he has been selected for and participated in the "Leading Foreign-related Lawyer" training program organized by the All-China Lawyers Association ("ACLA"), and has been sent on many official study trips to the US.

載安微

律师事务所:阳光时代律师事务所 执业领域:电力能源行业境外投资、

国际工程承包和项目融资

客户选择的理由:

客户给予戴安微律师最多的评价 是"专业、高效、敬业"。

戴安微律师是阳光时代律师事 务所合伙人、杭州办公室国际业务团 队负责人。他在电力能源行业跨境交 易领域有丰富的执业经验,专注于该 领域境外投资、工程承包和融资项目 法律服务,曾数十次赴亚洲、非洲、 欧洲、拉丁美洲等地,尤其是"一带-路"沿线国家,代表客户开展项目关键 协议谈判,协助客户达成交易的金额 达数十亿美元。他熟谙电力能源项目的 交易安排和法律文本,曾分别代表投资 方、银行、保险机构、承包商、供应商 等为项目提供法律服务。此外,他曾入 选并参加全国律师协会"涉外律师领军人 才"培训,并多次公派赴美访问进修。



COVER STORY



KEN DAI

Firm: Dentons

Practice areas: Antitrust and competition, data and privacy protection, investment and M&A

What clients sav:

LEGALBUSINESSO

With solid professional knowledge and excellent quality of practice, Ken Dai is known to clients as "having rich theoretical and practical experiences related to antitrust practices, and capable of providing clients with high-quality legal services".

A partner with Dentons, Dai also serves as a part-time instructor at the KoGuan Law School of Shanghai Jiaotong University, a member of the Asia Competition Association, an executive director of the Competition Law Research Association of the Shanghai Law Society, a deputy director of the Competition and Antitrust Practice Research Committee of the Shanghai Bar Association, and a member of the Antitrust Committee of the International Bar Association and the Competition Law Committee of the Inter-Pacific Bar Association. Besides, he is also currently a Forbes China columnist.

Specializing in antitrust and competition, data and privacy protection, and investment and M&A, Dai has provided a number of well-known multinational companies ("MNC") and large domestic enterprises with legal services in these fields. One of the pioneering batch of lawyers providing antitrust and competition law services in China, Dai has under his belt over a decade of practical experience in these areas. At the same time, Dai has been providing legal services in terms of data and privacy protection as well as cybersecurity for many MNCs since 2012, accumulating a wealth of experience.

戴健民

律师事务所:大成律师事务所

执业领域: 反垄断与竞争、数据与隐私保护、 投资与并购

客户选择的理由:

戴健民律师专业知识深厚,实践素质过硬,客 户评价他"具有丰富的反垄断法理论和实务经 验,能为客户提供高质量的法律服务"。

戴健民律师是大成律师事务所合伙人,同时担 任上海交通大学凯原法学院兼职导师、亚洲竞 争协会理事、上海市法学会竞争法研究会常务 理事、上海市律师协会竞争与反垄断业务研究 委员会副主任、国际律师协会反垄断委员会委 员、环太平洋律师协会竞争委员会委员。另 外,戴律师目前也是福布斯中国的专栏作家。

戴健民律师专业领域为反垄断与竞争、数 据与隐私保护、投资与并购,曾为多家著名跨 国公司和境内大型企业提供该等领域的法律服 务。戴健民律师是最早一批在中国提供反垄断 与竞争法律服务的专业律师,在该领域具有 超过10年以上的实务经验。同时,戴律师自 2012年起就开始为众多跨国公司提供数据与隐 私保护,以及网络安全方面的法律服务,从而 积累了丰富的实务经验。



GANG FU

Firm: Co-effort Law Firm

Practice areas: Intellectual property

What clients say:

Specializing in the practical and research aspects of legal fields including intellectual property ("IP") law and corporate law, Gang Fu is adept at IP management and protection of enterprises, and is especially experienced

in legal services for the Internet, games, films and television and other pan-entertainment industries. He serves as legal counsel for dozens of well-known enterprises including Tencent Interactive Entertainment, SDO, Whaley, Kunlun and hujiang.com, and has successfully handled many difficult and complicated cases, of which more than ten have been selected as top-10 provinciallevel typical cases of IP judicial protection in Beijing, Shanghai, Shandong, etc. In 2017, Fu is also named "ALB China Top 15 Litigators".

Meanwhile, Fu is deputy director of the Intellectual Property Committee of the Shanghai Bar Association, executive deputy director of the Intellectual Property Committee of the Shanghai Creative Industry Association, director of the Internet Committee of the Shanghai Pudong Intellectual Property Association, a part-time tutor for master's degree students at the East China University of Political Science and Law, and an adjunct professor with the Co-effort Master Lawyer College at the Shanghai University of International Business and Economics. He has participated in a number of IP research projects, and published more than 50 professional papers.

傅钢

律师事务所:协力律师事务所

执业领域:知识产权

客户选择的理由:

傅钢律师主要致力于知识产权法、公司 法等法律领域的实务与研究,擅长企业 知识产权的管理与保护,尤其对互联 网、游戏、影视等泛娱乐产业的法律服 务有心得。他担任了腾讯互娱、盛大游 戏、微鲸、昆仑万维、沪江网等数十家 知名企业的法律顾问,成功代理多起 重大疑难案件,其中十余件案件入选北 京、上海、山东等省一级知识产权司法 保护十大典型案例。傅钢律师2017年入 选"ALB中国十五佳诉讼律师"。

傅钢律师同时担任上海市律协知识产 权专委会副主任、上海创意产业协会知 识产权专业委员会常务副主任、浦东知 识产权协会互联网专委会主任、华东政 法大学兼职硕士生导师、上海对外经贸 大学协力巨匠律师学院兼职教授等职。 曾参与多项知识产权课题,并发表专业 论文50余篇。



CHARLES GUAN

Firm: Grandall Law Firm

Practice areas: M&A, capital markets, investment and financing

What clients sav:

According to client testimonies, "Charles Guan and the professional team he leads are well respected and strongly recommended by clients for their excellent professionalism, rich practical experience, sophisticated skills, full dedication, and abilities to always help clients avoid mishaps and achieve the desired outcomes."

Managing partner at Grandall's Shanghai office and parttime professor with the lawyers colleges of a number of universities, Guan has been named as a leading practitioner in the fields of capital markets, M&A, and investment and financing by multiple legal rating agencies. Over more than 20 years of practice, he has participated in and acted for many influential projects of investment, M&A, and domestic and overseas listing, and a number of projects led by him have been crowned awards such as transaction of the

year or deal of the year by rating agencies, gaining Guan wide acclaim both within and outside the legal fraternity and high recognition among clients.

管建军

律师事务所: 国浩律师事务所

执业领域:并购、资本市场、投融资

客户选择的理由:

客户认为"管建军律师及其领导的专业团队具 有优秀的专业素养、丰富的实践经验、娴熟的 操作技能和勤勉的敬业精神,总能帮助客户绕 过一个个暗礁,到达成功的彼岸,深受客户喜 爱和推荐。"

管建军律师是国浩律师事务所上海办公 室管理合伙人,并担任多家大学律师 学院的兼职教授,被多个法律评级 机构评为资本市场、并购、投融 资等领域的领先律师。在20多年 的法律从业经历中,参与服务众 多颇具影响的投资、并购、境内 外上市项目,其牵头服务的项目 亦多次被相关机构评为年度最佳 交易奖项或年度杰出交易奖项 获得业内外广泛好评并深受客户 认可。





MEPH GUI

Firm: Global Law Office Practice areas: IP disputes

What clients sav:

Meph Gui is lauded by a client from a well-known enterprise for "using his professional knowledge flexibly in the IP field to assist our company to complete a series of highly-difficult contracts."

A partner of Global Law Office, Meph Gui specializes in IP practices and boasts a systematic, thorough and in-depth understanding of IP laws in China. Focusing on IP-related litigation and non-litigation matters, he is adept at comprehensively planning the IP-related legal demands of clients from a commercial perspective to enable

domestic and international firms.

them to maximize commercial value. Qualified to practice in both the US and China, Gui also holds the distinctions of being the first Chinese lawyer qualified to appear be-

> fore the Supreme Court of the United States and the first Chinese lawyer to be named as an arbitrator of the Arbitration and Mediation Center of the World Intellectual Property Organization. Gui has also been invited by the Ministry of Science and Technology to assess national-level scientific research projects as an IP expert, and is among the first batch of experts included in the IP expert database set up by the Ministry of Industry and Information Technology. Before joining Global Law Office, he has worked with several well-known

桂佳

律师事务所:环球律师事务所 执业领域:知识产权纠纷

客户选择的理由:

一位来自知名企业的客户评价桂佳律师"专 业知识灵活运用于知识产权领域,协助我 司完成多个高难度合约"。

桂佳律师是环球律师事务所合伙人,从 事知识产权法律业务,对中国知识产权法 律有系统、全面和深入的研究。他专注于 提供知识产权诉讼和非诉讼知识产权法律 服务,并擅长于从商业角度统筹规划客户 的知识产权法律需求,协助客户实现更多 商业价值。他拥有中美双重律师资格,是 首位获得美国联邦最高法院出庭资格的中 国执业律师,还是首位被联合国世界知识 产权组织任命为该机构仲裁员的中国执业 律师。作为知识产权专家,桂律师曾应科 学技术部邀请评审国家级科研项目。他还 是工业和信息化部组建的首批知识产权专 家库的专家之一。在加入环球律师事务所 之前,他曾在中外多家知名律师事务所工



WARREN HUA

Firm: JunHe LLP

Practice areas: Corporate and M&A, infrastructure and project financing, banking and finance

What clients say:

Warren Hua is highly sought after among clients for his "professionalism, all-round expertise, extensive knowledge, clear thinking, innovation, guick response and high English proficiency".

Currently a partner with JunHe LLP, Hua has previously worked in several well-known international law firms. He has an impressive track-record in the field of foreign strategic investment in Chinese A-share listed companies, and also provides legal support for the outbound investment and financing activities of many large State-owned enterprises.

Hua's practice areas focus on FDI/high-end M&A, outbound investment, infrastructure project financing/engineering, and non-litigation banking and finance practices.

华晓军

律师事务所: 君合律师事务所

执业领域:公司与并购、基础设施与项 目融资、银行金融

客户选择的理由:

华晓军律师在他的客户中赢得了"专 业,技术健全,知识渊博,思路清晰, 创新,反应快,英语能力强"的极高评

华晓军律师是君合律师事务所的合 伙人,他曾在多家知名国际律师事务所 工作。华晓军律师在外资战略投资中 国A股上市公司相关领域拥有傲人的业 绩。此外,他也为诸多大型国有企业的 境外投融资活动提供法律支持。

他的执业重点领域集中在外商直接 投资/高端并购、境外投资、基础设施 项目融资/工程业务、以及银行和金融 的非诉讼业务。





Beijing | Shanghai | Shenzhen E-mail: global@glo.com.cn Tel: 86-10-6584-6688

Add: 15 & 20/F, Tower 1, China Central Place, No. 81, Jianguo Road, Chaoyang District,

Beijing, 100025 www.glo.com.cn





HONG NI

Firm: Tahota Law Firm

Practice areas: IP. real estate. State-owned assets management, investment and financing

What clients say:

Hong Ni is preferred by clients for her professional insights of strategic value, and is commended for being "professional", "highly experienced" and "extremely strategic."

Ni is a managing partner of Tahota Law Firm. As a member of the Intellectual Property Committee of the

> ACLA and deputy director of the Intellectual Property Committee of the Sichuan Province Lawyers Association, Ni and her IP team have led and successfully handled a large number of IP-related litigation and non-litigation cases, winning a high degree of client satisfaction.

Serving as a perennial and project-based legal counsel for a number of real estate developers and wholly State-owned holding enterprises, Ni provides clients with long-term "whole-process legal services" in the real estate sector, and has served many clients for over 15 years. In providing services for wholly State-owned holding enterprises, Ni skillfully applies the law in a comprehensive manner, offering clients systematic advice in their decision-making.

倪弘

律师事务所:泰和泰律师事务所

执业领域:知识产权、房地产、国有资产管理、 投融资

客户选择的理由:

倪弘律师以其具有战略高度的专业见解得到客 户的喜爱,客户对她的评价为"专业"、"经验丰 富"、"极具策略性"。

倪弘律师是泰和泰律师事务所的管理合伙 人。作为全国律协知识产权专业委员会委员和 四川省律协知识产权专业委员会副主任,倪弘 律师主办及带领的知识产权团队成功地代理 了大量的涉及知识产权类别的诉讼和非诉讼案 件,这些案件让倪弘律师得到了客户的高度认 同。

倪弘律师担任了多家房地产、国有全资控股 企业的常年和专项法律顾问。在房地产领域以" 全程法律服务"理念为客户提供长期服务,多家 客户服务年限超过15年。在为国有全资控股企 业服务过程中, 倪弘律师娴熟地对法律的综合 运用,为客户决策提供了系统性法律意见。



JIHONG WANG

Firm: Zhong Lun Law Firm

Practice areas: Construction projects and infrastructure, real estate, environment, energy and resources

What clients say:

In clients' eyes, Jihong Wang "provides legal services in a timely and efficient manner, is highly professional and experienced in similar projects, and is a trusted adviser".

Wang is an equity partner of Zhong Lun Law Firm. As a wellrespected expert in the field of urban infrastructure, Wang has provided legal services for domestic and foreign PPP projects invested by Chinese and foreign clients that worth more than RMB 800 billion for over a decade. At the same time, Wang is also a pioneering lawyer and environmental law expert in the fields of energy, natural resources and environmental protection.

Wang is particularly strong in practice areas of domestic and foreign construction projects and infrastructure, engineering and real estate, environment, energy and resources.

王霁虹

律师事务所:中伦律师事务所

执业领域:建设工程与基础设施、房地产、环 境、能源与资源

客户选择的理由:

客户们认为王霁虹律师"法律服务工作及时高 效,具有极强的专业性、类似项目经验丰富,是 一位可信赖的律师"。

王霁虹律师是中伦律师事务所权益合 伙人。作为城市基础设施领域的知名 法律专家,王律师在十多年中先后为 中外客户投资的超过8000亿的境内 外PPP项目提供法律服务。同时, 王霁虹律师也是较早介入能源、自 然资源与环境保护领域的专业律师 和环境法律专家。

王霁虹律师的优势专业领域为境内 外建设工程与基础设施,工程地产, 环境、能源与资源。





KATHERINE WANG

Firm: Ropes & Gray LLP

Practice areas: Life sciences regulation

What clients sav:

Clients who have worked with Katherine Wang appreciate her "quick response, professionalism and pragmatism".

Wang is a life science partner with Ropes & Gray LLP. As a recognized elite in the field of life sciences regulation, Wang provides strategic consulting and advisory services for well-known enterprises engaging in biomedical and medical devices industries, helping them successfully launch their products on the Chinese market, and assisting enterprises to resolve industry regulatory issues and compliance issues post market launch. Institutional investors and businesses often seek advice from Wang in the design of transaction structures. Her deep understanding and accurate interpretation of China's regulatory framework helps institutional investors and enterprises successfully complete transactions and achieve business objectives.

王凯玲

律师事务所: 瑞格律师事务所 执业领域:生命科学监管

客户选择的理由:

与王凯玲律师合作过的客户认为王律师"反应敏 捷、专业、务实"。

王凯玲律师是瑞格律师事务所生命科学团队 的合伙人。作为中国生命科学监管领域公认的精 英律师,王律师向生物医药和医疗器械的知名

企业提供战略咨询和建议,协助其产品 顺利进入中国市场,同时协助企业解 决行业监管和上市后的合规问题。 机构投资者和企业经常寻求王律 师的建议,设计交易结构。她 对中国法规监管框架的深刻理 解和准确解读,有助于机构投 资者和企业顺利完成交易,实 现商业目标。





ANNIE WU

Firm: Jincheng Tongda & Neal

Practice areas: Cross-border investment, M&A and reorganization, private equity funds, foreign investment, corporate

What clients say:

Among clients, Annie Wu enjoys the reputation of "being a senior expert, providing excellent customer services, having a rapid response, focusing on details, and boasting an extensive business network and a cooperation team of international standards".

Wu is widely recognized as a legal expert in cross-border M&A and private equity ("PE") fund practices. Her clients include some of the largest Chinese

and global PE funds, MNCs and State-owned or private companies.

A multiple award-winning lawyer, Wu has won the title of Client Choice Top 20 awarded by Asian Law Business (ALB) for the second time this year. Other accolades include 2016 Best Female Lawyer and 2017 China Top 10 M&A Lawyer by ALB China. Wu's practice areas cover corporate M&A and engineering and energy.

邬国华

律师事务所: 金诚同达律师事务所

执业领域:跨境投资并购与重组、私募投资基 金、外商投资、公司业务

客户选择的理由:

客户评价邬国华律师为"资深专家,卓越的客户 服务,反应迅速,专注细节,拥有广泛的业务网 络和国际化水准的合作团队"。

邬律师是业界公认的从事跨境并购及私募基金业 务的法律专家,她的客户包括中国及全球最大的 一些私募基金,跨国公司以及国有或民营公司。

邬国华律师屡获殊荣,今年是她第二年获得 《亚洲法律杂志》(ALB)"客户首选律师20强" 的称号。其他奖项还包括获得《亚洲法律杂志》 (ALB) 2016年中国"最佳女律师"和2017年"中 国十佳并购律师"。涵盖的领域包括公司并购领 域和工程和能源领域。



LEGALBUSINESSONLINE.COM/CHINA



JIAN WU

Firm: Zhonglun W&D Law Firm

Practice areas: Corporate, finance, energy, infrastructure

According to clients, Jian Wu is "dedicated, professional and diligent", and "is a trusted lawyer with excellent professional skills and a high level of dedication".

> Currently a senior partner of Zhonglun W&D Law Firm, Wu has previously been a lawyer and partner in a number of well-known legal institutions across China. Skilled at choosing the best options in clients' interests, Wu has successfully handled hundreds of litigation and arbitration cases, and helped many companies complete a number of major and complex M&A and reorganization trans-

actions, boasting a series of outstanding achievements.

Specializing in legal practices in the fields of corporate, finance, energy, infrastructure, etc., Wu has accumulated a wealth of experience, and also provides long-term legal advisory services for many government agencies and large enterprises.



律师事务所:中伦文德律师事务所

执业领域:公司、金融、能源、基础设施

客户选择的理由:

武坚律师被客户们认为"敬业、专业、勤勉",是" 具备极高水平的专业技能且敬业,值得信赖的律

武坚律师目前是中伦文德律师事务所高级合 伙人,此前曾在国内多地知名法律机构任律师及 合伙人。武坚律师善于从客户利益出发选择最优 方案,曾成功处理几百起诉讼仲裁案件,并帮助 多家公司完成多起重大复杂的并购重整交易,拥 有一系列突出业绩。

武坚律师专注于公司、金融、能源、基础设 施等领域的法律事务,积累了丰富的实践经验, 为多家政府机关、大型企业长期提供法律顾问服

AUGUST 2017

KEFENG YAO

Firm: Beijing DHH Law Firm

Practice areas: IP

What clients say:

Clients generally consider Kefeng Yao as "professional, an expert in his fields, dedicated, upright and having a very good client service awareness".

A senior partner of Beijing DHH Law Firm, Yao has rich experience in legal consulting, and is well-versed in designing plans and measures for avoiding and guarding against legal risks for clients' products and business models. His practice team has so far provided legal services for more than 100 large and medium-sized enterprises. Highly experienced in litigation, Yao has acted for a large number of cases of social impact, with some of them setting precedents for similar cases in China, and some other innovative cases selected by authoritative agencies as typical cases. Yao believes that understanding clients' products and providing clients with optimal legal risk controls and solutions are the real challenging requirements imposed on lawyers. Yao also serves as the Secretary General of the Intellectual Property Protection Alliance, the Director of the Legal Affairs Committee of the China Electronic Commerce Association, and the President of the Internet Arbitration Court of the Qingdao Arbitration Commission. Besides legal practices, Yao is also active in social welfare activities.

姚克枫

律师事务所:北京德和衡律师事务所

执业领域:知识产权

客户选择的理由:

客户们普遍评价姚克枫律师"专业,是领域内专家;

敬业,为人正直,具有很好的客户服务精神"。 姚克枫律师是德和衡律师事务所高级合伙人,法 律顾问经验丰富,擅长为客户产品、商业模式提供 法律风险规避方案和防范措施,带领的业务团队已 经为超过一百家大中型企业提供过法律服务。姚 律师具有丰富的诉讼经验,代理了大量具有社会 影响意义的案件,部分案件开创了中国同类案件 的先河,部分创新型案件入选权威机构案例选。 姚律师认为,要深入了解客户的产品,为客户提 供最优化的法律风险控制和解决方案,是 律师的深度要求。姚律师还担任知识产 权维权联盟秘书长、中国电子商务协 会法律工作委员会主任、青岛仲 裁委员会互联网仲裁院院长等 社会职务。姚律师在从业之 余,还投身社会公益活动。

YANG YOU

Firm: King & Wood Mallesons

Practice areas: Dispute resolution and litigation

What clients sav:

With over a decade of experience, Yang You specializes in the litigation/arbitration and non-litigation practices of trust, asset management and corporate. In trust and asset management fields, You acts as perennial legal advisor to many well-known trust companies. In recent years, she has acted for a number of trust companies and asset management companies in dealing with many new-type or complicated financial cases to the satisfaction of clients. At the same time, to share her accumulation and summary of legal experiences, You has written dozens of articles on trust and asset management, many of which have been published or reproduced by major industry media.

Upholding the client-centric philosophy, You relies on her wealth of practical experience and high-quality services to provide clients with effective professional legal solutions by putting herself in the shoes of clients, winning wide acclaim from clients. Clients who have worked with You commend her for "being professional and dedicated; having strong professional skills and rich experience; and, being client-centric and trustworthy".

This year marks the second time You has won the title of Client Choice Top 20 after her first win in 2015.

尤杨

律师事务所:金杜律师事务所 执业领域:争议解决与诉讼

客户选择的理由:

尤杨律师专注于信托、资产管理、公司领域的诉讼/ 仲裁及非诉业务,拥有十余年丰富的执业经验。在信 托、资管领域,尤杨律师长期担任多家知名信托公司 的常年法律顾问,近年来,尤律师代理众多信托公司、 各类资产管理公司处理了大量新型、复杂金融案件 并取得客户满意的效果。同时,基于对法律实务工作 的积累和总结,尤杨律师撰写了数十篇信托、资管相 关的专题文章,多篇文章被业内主要媒体刊登、 转载。

尤杨律师凭借丰富的实践经验和高品质 的服务, 秉承以客户为中心的理念, 设 身处地为客户提供行之有效的专业法律 解决方案,赢得客户的广泛赞誉。与 尤杨律师合作过的客户评价尤律师"专 业、敬业。专业能力强,经验丰富, 以客户为中心,为客户所信赖"。

此次当选"中国客户首选律师20强" 是尤杨律师继2015年获此荣誉称号 后,再度登榜。

张利宾

律师事务所:北京世泽律师事务所

执业领域:外商直接投资、跨境并购交易、 能源及争议解决

客户选择的理由:

客户认为张利宾律师"在能源领域的人脉资源 和对该领域商业交易的理解"等方面格外出

张利宾律师是世泽律师事务所的合伙人, 拥有二十多年丰富的执业经验,擅长处理能 源领域的项目。张律师曾协助中国企业在中 亚、非洲、南美和北美成功完成油气资产的 投资收购,并向中外企业在投资中国能源领 域全产业链及其运营方面提供法律服务。在 仲裁领域,张律师曾多次作为中国能源法律 的专家证人或法律顾问代表客户在海外仲裁 中解决涉及能源领域的争议纠纷。此外,张 律师还作为能源法专家参与国家多项与能源 产业改革有关的重大课题研究,撰写报告和 文章。在加入世泽所之前,张律师曾在美国 著名律所担任合伙人,也曾任西门子亚洲及 澳洲区并购业务首席法律顾问。

张律师毕业于美国德克萨斯大学奥斯汀法 学院,获得法律博士学位,同时持有美国纽 约州和中国律师执照。

ZHANG LIBIN

Law Firm: Broad & Bright

Practice areas: Foreign direct investment, cross-border M&A transaction, energy and dispute resolution

What clients sav:

Mr. Zhang Libin is outstanding in terms of his resources in and understanding of the energy sector as well as his experience with energy related transac-

Mr. Zhang Libin is a partner of Broad & Bright. He has over 20 years' experience of practice and specializes in handling energy projects. Mr. Zhang has assisted Chinese companies in successful acquisition of and investment in oil and gas assets in Central Asia, Africa, South America and North America. He provides legal advices to domestic and foreign companies in the energy sector making investment in the wholeindustry chain and the business operations in China. In arbitration, Mr. Zhang has served as clients' expert witness on Chinese energy law and as legal counsel in overseas energy related arbitra-

tions. In addition, Mr. Zhang was also invited as an energy law expert to lead several significant research projects on China's reform in the energy sector at national level and he has published various reports and articles.

Prior to joining Broad & Bright, Mr. Zhang worked as partner in a prestigious U.S. law firm and as head of Legal M&A, Asia & Australia in Siemens Ltd., China.

Mr. Zhang received his J.D. degree from The University of Texas at Austin School of Law. He is qualified to practice both in the State of New York State and in China.



MICHAEL ZHANG

Firm: Sheppard, Mullin, Richter & Hampton LLP

Practice areas: Corporate, antitrust, IP

What clients sav:

"Professional" and "responsible" are the two words used most by clients to describe Michael Zhang.

Zhang is a senior associate of the corporate team, antitrust team and IP team in the Shanghai office of Sheppard, Mullin, Richter & Hampton LLP.

Zhang is not only strong in acting for European and American enterprises with regard to their investment and M&A projects in China, but also represents many well-known Chinese enterprises in completing outbound equity and asset investment projects in the US and EU, covering medical and health care, e-commerce, green technology and many other fields. In addition, Zhang provides comprehensive legal services for many international clients on cross-border compliance issues (such as antitrust, FCPA, labor, export controls, etc.) in China.

张小艺

律师事务所:美国盛智律师事务所

执业领域:公司法、反垄断法、知识产权法

客户选择的理由:

"专业"与"负责"是客户们对张小艺律师最为集中 的评价。

张小艺律师是美国盛智律师事务所上海办公 室公司法团队、反垄断法团队、知识产权法团队 的资深律师。

张律师不但擅长代理欧美企业在华投资并购 项目,还代表很多中国知名企业完成在美国和欧 盟地区的诸多境外股权和资产投资项目. 涵盖医药健康、电子商务和绿色科技等 领域。此外,张律师还为很多国际 客户就其在中国涉及的跨境合规问 题(诸如反垄断法、FCPA、劳 动、出口管制等)提供全面的法 律服务。





STEVE ZHAO

Firm: Zhong Lun Law Firm

Practice areas: M&A, PE and investment funds, capital markets/securities

What clients sav:

Steve Zhao is highly preferred and trusted by clients with his insights that are of strategic value and long-term vision.

Currently an equity partner with Zhong Lun Law Firm, Zhao has previously worked for a number of well-known Chinese and international companies. Thanks to his comprehensive common law knowledge after being educated in the US and a long track-record of practicing in first-class China and international firms, Zhao is extremely strong in M&A, cross-border investment, equity investment, structured financing, securities and other types of corporate investment and financing business.

Zhao holds an EMBA degree from CEIBS, and is currently enrolled at the TRIUM Executive MBA program. He is adept at helping Chinese and foreign enterprises integrate cross-border resources, facilitating transactions, and assisting clients to achieve strategic goals through a series of transactions.

赵昱东

律师事务所:中伦律师事务所

执业领域: 收购兼并、私募股权与投资基金、 资本市场/证券

客户选择的理由:

赵昱东律师以其具有战略高度和长远性的见解深 得客户喜爱和信任。

赵昱东律师是中伦律师事务所权益合伙 人。他曾经服务于多家中国和国际知名企 业,基于在美国系统学习普通法的背景和 长期以来在中国和国际一流律师事务所从 事的实践工作,赵昱东律师十分熟悉兼 并收购、跨境投资、股权投资、结构性 融资、证券等各类公司投融资业务。

赵昱东律师拥有中欧EMBA学 位,并在TRIUM国际EMBA项目就 读。他擅于帮助中国和外国企业进 行跨境资源整合、促成交易、以 及协助客户通过一系列交易实 现战略性目标。









中倫津師事務所 ZHONG LUN LAW FIRM



YU ZHENG

Firm: JunHe LLP

Practice areas: Corporate and M&A, outbound investment, dispute resolution

What clients say:

Clients recommend Yu Zheng for his "rich industry experience, efficient and professional services and excellent professionalism".

A partner with JunHe LLP, Zheng has been practicing law for more than 18 years, and was one of the young Chinese lawyers selected by the ACLA for training and exchange in France. Zheng provides legal services for a number of leading MNCs with regard to their China operations and investment projects, and actively supports Chinese enterprises to expand overseas investment projects and international business by leveraging his rich experience in cross-border transactions. Zheng has extensive experience in FDI projects, cross-border M&A projects, complex foreign-related dispute resolution (arbitration and litigation), corporate compliance and labor law, with practice areas covering energy, construction, infrastructure, manufacturing, automobile, international trade, financial services, insurance, pharmaceuticals, health care, food safety and tourism.

郑宇

律师事务所: 君合律师事务所

执业领域:公司与并购、境外投资、争议解决

客户选择的理由:

客户评价郑宇律师拥有"丰富的行业经验, 高效的专业服务,良好的职业素养"。

执业时间超过18年,曾是中华全国律师协 会选派赴法国培训和交流的中国青年律师之 一。郑宇律师为众多领先的跨国公司在 中国的经营业务和投资项目提供法 律服务,并凭借丰富的跨境交易经 验,积极协助中国企业拓展境外投 资项目及国际业务。郑宇律师在复 杂的外商直接投资项目、跨境并购 项目、复杂的涉外争议解决(仲裁 和诉讼)、企业合规及劳动法事宜 等方面均有着丰富的经验,他的 执业领域涵盖能源、建设、基础 设施、制造业、汽车业、国际贸 易、金融服务、保险、医药、医

疗、食品安全和旅游业等。



NEO ZOU

Firm: AllBright Law Offices

Practice areas: Asset securitization, IP and dispute resolution What clients sav:

One client commented that Neo Zou has "in our cooperation of asset securitization business, shown the professional qualities that a top lawyer should have, i.e., being professional, rigorous, efficient and pragmatic, and has demonstrated not only a high level of professional practice, but also a humble attitude".

A senior partner of AllBright Law Offices, Zou focuses on asset management, IP and dispute resolution. In the field of asset securitization. Zou has handled dozens of projects that cover corporate assets and credit assets, with underlying assets of financial leasing, entrusted loans, trust loans, PPP projects, prop-

erty mortgage balance and trust benefits. In the field of IP, Zou not only provides a suite of legal services for many well-known domestic and foreign film companies, animation producers, writers and cultural companies, but also provides a number of enterprises with dedicated IP legal services in terms of patents, copyrights, trademarks, unfair competi-

tion, etc. Furthermore, in the field of dispute resolution, Zou mainly acts for clients in their banking, securities, fund, IP, corporate governance and other lawsuits.

邹文龙

律师事务所:锦天城律师事务所

执业领域:资产证券化、知识产权及争议解决

客户选择的理由:

一位客户评价邹文龙律师"在资产证券化业务合 作过程中,展现出一位优秀律师应该具备的专 业、严谨、高效、务实的职业品质,执业水平 高、工作态度谦和。"

邹文龙律师是锦天城律师事务所高级合伙 人。专注于资产管理、知识产权及争议解决。其 中,在资产证券化领域,邹律师经办了数十单资 产证券化项目,涵盖企业资产、信贷资产,基础 资产涵盖融资租赁、委托贷款、信托贷款、PPP 项目、购房尾款及信托受益权等;在知识产权 领域内,邹律师不仅为国内外诸多知名的电影 公司、动漫公司、作家及文化产业公司等提供全 方位的法律服务,而且还为多家企业在专利、版 权、商标及不正当竞争等领域提供专项知识产权 法律服务:在争议解决领域,邹律师主要为银 行、证券、基金、知识产权、公司治理等案件提 供诉讼代理服务。

